冬山國中訪視報告

一、重要政策與研習訊息轉知
(一)、本學年度推動重點: (1) 閱讀活動推廣 (2) 公開觀課與議課 (3) 共備共學

(二)、4/21(二) 國教院曾士杰副院長主講 "英語適性分組" 研究成果分享

(三)、5/12(二) EEG檢討會暨文學作品融入英語教學教材工作坊

(四)、5/19(二) 104年度第二場入班觀課研習

(三)、邀請參加英語教師社群網站

二、專業對談紀錄與建議事項
(一)、有關英語教學適性分組的分享

         學校英語教師對適性分組的試辦深感興趣，但對任教C組學生有所疑慮，希
    望能多了解已試辦學校的經驗及學校行政單位支援方式。邀請教師參加4/21
    的研習，從研究成果中了解適性分組教學是否能對低成就學生有所助益，然
    後再仔細考慮是否在下學期申請試辦。

(二)、建議事項

         邀請學校英語教師多參與輔導團所辦理之觀課或研習活動，以彌補校內英語
    教師社群人數較少之缺憾。 

三、觀課紀錄與建議
 
觀課紀錄簡記：
(一)、任課教師:黃心怡；班級:二孝；版本:翰林八下

         單元: U4 Everyone is practicing hard

         章節: Dialogue

         教學方式: Cooperative learning

(二)、Warm up

         Show the learning goals of the unit to Ss. 

(三)、Presentation 

      1. Ask Ss to listen to the CD and repeat the dialogue.

      2. Have Ss to discuss the sentences of the dialogue in pairs.

      3. Ask Ss to answer the questions about the dialogue.

      4. Explain the important sentences of the dialogue to Ss. 

(四)、Wrap up

     1. Have Ss find out the sentences which included the adverbs the Ss learned in 
     this unit.
      2. Ask Ss to repeat the dialogue again.                 


教學建議：
                   Mrs. Huang tried to teach adverbs in an effective way that could help Ss 

           learn adverbs more easily. Most of the students could have a great discussion 

           when working in pairs. However, asking Ss to practice the dialogue in English 

           , instead of translating it into Chinese, might be able to help Ss to learn English 

           well. A worksheet that provided Ss with the Chinese translation and the       

           questions Ss could talk about might be helpful for Ss to understand and 
     practice the dialogue..    

